
Όνομα:_____________________ Ημερομηνία:_____________

Είμαστε έτοιμοι;

Διαλυτικά (¨) βάζουμε όταν θέλουμε να δείξουμε

ότι τα δίψηφα δεν προφέρονται μαζί.

π.χ. μαϊντανός

Δεν βάζουμε διαλυτικά όταν το προηγούμενο

φωνήεν τονίζεται

π.χ. νεράιδα

1.Βάλε διαλυτικά και τόνο όπου χρειάζεται

καικι
κομπολοι
γαιδαρος
πλαινος 

ταιζω
γαιδουρι

φαι
Μαιος

τρολευ
ναιλον

σαινι
χαιδευω
αυπνος
μαιμου 
νεραιδα

τσαι
βολευ
ρολοι

μαιντανος
λαικη
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α. Θα πάμε εκδρομή με το σχολείο αρχές Μαιου.

β. Η μαμά ταιζει το μωρό.

γ. Η γιαγιά αγόρασε από τη λαικη τσαι και μαιντανο.

δ. Η κυρία Αγλαια έχυσε το καφέ της και λέρωσε το

μωσαικο.

ε. ΄Οποιος κοροιδευει τους άλλους κοροιδευει τον εαυτό

του.

στ. Η Στέλλα χαιδευει τη γατούλα.

ζ. Ο παππούς μου παίζει με το κομπολοι του.

η. Κάθε Δευτέρα αγοράζω το περιοδικό “Τα Σαινια”.

θ. Η Κατερίνα είναι ολοιδια η μαμά της.

ι. Η νεραιδα μαγεύτηκε από την ομορφιά του δάσους.

2. Βάλε τόνο ή διαλυτικά ή τόνο και διαλυτικά στις
υπογραμμισμένες λέξεις
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